

EG KONFORMITÄTSERKLÄRUNG
EC Declaration of Conformity

Dokument-Nr. **DM-SY-CE 724**
document no.

Anschrift Hersteller Diehl Metering Systems GmbH
address Manufacturer Donaustr. 120
90451 Nürnberg, Germany

Hiermit wird erklärt, daß das Produkt:
this is to certify that the product

IZAR PORT Puls

Type (Bezeichnung des Produkts, Type oder Modell Los oder Seriennummer):
type (Name of product, Type or model; batch or serial number):

IZAR PORT Pulse 3049305

Verwendungszweck: Automatic Meter Reading
Intended purpose:

(Typ entsprechend des Angebotes, der Auftragsbestätigung, der Gerätekenzeichnung; Details in Montage- und/oder Bedienungsanleitung) konform ist mit folgenden Richtlinien des Europäischen Parlaments und des Rates, soweit diese auf das Produkt Anwendung finden:

(Type according to the supply, the order confirmation, the equipment identification, Details in assembly and /or instruction manual) are concurring with the following guidelines of the European Parliament and the Council as far as these are applied on the product.

EMV- Richtlinie (2004/108/EG) *EMC Directive 2004/108/EC*

Das Produkt entspricht ferner den folgenden angewendeten harmonisierten Normen bzw. normativen Dokumenten, Regeln und Technischen Richtlinien (Stand wie angegeben):

Furthermore the product complies with the following used harmonised standards and normative documents respectively, rules and technical guidelines (level as indicated):

- EN 61000-6-1 :2007
- EN 61000-6-2 :2005/AC:2005
- EN 61000-6-3 :2007/A1:2011/AC:2012
- EN 61000-6-4 :2007/A1:2011

Verantwortliche Person: M. Sebald Tel.: +49 911 6424-350 Fax: +49 911 6424-353
responsible person:

Nürnberg, 06.05.2014

Ort, Datum
Place & date of issue

M. Sebald


Name und Unterschrift
Name and signature